



OTTW HOLIDAYS SDN BHD

藍星海假期 (915978-M) KPL:6604

Unit 19 13A, Level 19, Menara K1, No1, Lorong 3 137C, Off,
Jalan Klang lama 58200, K.Lumpur, Malaysia.
HP: 6016 8551686 E: tourottwholidays@gmail.com
www.ottwholidays.com

TOUR CODE:5D-OTTWND



5D-VIETNAM-DALAT/NHA TRANG AMAZING TOUR

5天4晚-芽莊/大叻神奇之歡樂旅

第一天：入境 / 芽庄-占婆塔 - 天依女神廟 (午/晚餐)

機何在吉隆坡機場，搭乘航班飛芽庄，抵達後安排午餐，然後前往【占婆塔】当地人又称此庙为【婆那加】，这里有几栋巍峨的宝塔。婆那加占婆塔建于公元7-12世纪间，是印度教的建筑，这里供奉的是天依女神 (Ponagar)，天依女神是庇佑占婆王国南部的一位女神，保护着靠海吃饭的渔民，相当于中国渔民心目中的妈祖。晚餐過後，還有到當地市場購物一下後，回返酒店休息。

第二天：芽庄出海-大叻 (早/午/晚餐)

早餐后开始有趣的联岛4岛游，游船是统一大小，下面是客仓，上面有平台，中间几排长椅，四周还能围坐一圈人，一条船大概坐25人左右，各个小岛之间乘船大概几分钟不等；【墨岛】的海水清澈透明，浮在水面埋下头，五彩斑斓的海底世界就清晰地和你融为一体，天气好的情况下，能见度能达到20米。珊瑚象丛林一般在水中摇摆，巨大的贝壳悄悄匍匐在礁石上，海星满不在乎地踱着方步，大大小小的热带鱼在珊瑚间游弋，啄食着珊瑚上寄生的生物。继续到木岛，妙岛参观。下午返回码头。午餐后，乘车往大叻 (3.5小时车程)。此处是越南闻名最佳避暑胜地，长年温度平均在10-18度之间，再加上四周都是高山，空气清新而凉爽，被誉为常年的春城！抵达后享用晚餐大叻火锅风味。然后入住酒店休息。

第三天：大叻 (早/午/晚餐)

酒店自助早餐，前往乘搭缆车“竹林弹院”该寺周围都是美丽的竹林的花草，山脚下是著名的线林湖，继续游览城市大花园=花的世界午餐后参观天然奇景 **DATALA 瀑布** (不含滑道车)，**情人谷**，疯狂屋或者是游客和当地人都习惯叫它 **CRAZY HOUSE**——疯狂的或者是恐怖的旅馆。在园子中漫步，却发现不肖几步就可走到尽头，午餐過後，前往參觀越南大叻网红打卡點：的雕塑村-大受現在歡迎大熱門打卡點，晚餐過後，還有參觀舊式火車站，回返酒店休息。晚上自由活動逛夜市。

第四天 大叻- 芽庄 - 芽庄大教堂 (早午晚餐)

早餐后出发返回芽庄 (3.5小时车程)，抵达后午餐，接着前往芽庄市区参观【芽庄大教堂】，芽庄教堂是一座哥特式教堂，建于1928至1933年。教堂有钟塔和美如锦花、绘满《圣经》故事的天窗玻璃，石头建造的内部墙壁给人清凉之意。教堂外是繁杂吵嚷的街头，教堂内则静谧平和，俨然另一个世界。教堂每天早晚举行弥撒活动，常能在门外听见诵经声或唱诗班美如天籁的歌声。之后参观龙山寺。下午还可以自费参加出名的泥浆浴(自理) 晚餐過後，回返酒店休息。

第五天 芽庄/-吉隆坡 (早餐)

早餐后，自由活动之集合时间送机场，飛回吉隆坡，行程結束

自费項目: 百蛋泥浆浴 100 马币/人，按摩 (60分钟) : 80 马币/人
(不含小费) (不勉强客人参加自费)。无购物



TOURISM
MALAYSIA



Day 1: Arrival/Nha Trang-Cham Pagoda-Tian Yi Temple (Lunch/Dinner)

When you arrive at Kuala Lumpur Airport, take a flight to Nha Trang, arrange lunch upon arrival, and then go to [Cham Pagoda]. The locals also call this temple [Po Nagar]. There are several towering pagodas here. Ponagar Cham Pagoda was built between the 7th and 12th centuries AD. It is a Hindu building. It is dedicated to the goddess Ponagar. Goddess Ponagar is a goddess who protects the southern part of the Champa Kingdom and protects those who eat by the sea. Fishermen are equivalent to Mazu in the eyes of Chinese fishermen. After dinner and some shopping at the local market, return to the hotel to rest

Day 02: Nha Trang sailing – Dalat (Breakfast/Lunch/Dinner) After breakfast, we started an interesting 4-island tour. The cruise ship is of the same size. There is a cabin below, a platform above, a few rows of benches in the middle, and a circle of people sitting around. One boat can seat about 25 people, and each small It takes only a few minutes to take a boat between islands; the water in [Mo Island] is clear and transparent. When you float on the water and bury your head, the colorful underwater world will clearly blend with you. Under good weather, the visibility can reach 20 rice. The corals swayed in the water like a jungle, huge shells crawled quietly on the rocks, starfish paced nonchalantly, and tropical fish of all sizes swam among the corals, pecking at the parasitic organisms on the corals. Continue to visit Mujima Island and Miaojima Island. Return to the pier in the afternoon. After lunch, drive to Dalat (3.5 hours drive). This is the best summer resort in Vietnam. The average temperature is between 10-18 degrees all year round. In addition, it is surrounded by mountains and the air is fresh and cool. It is known as the Spring City all year round! Upon arrival enjoy Dalat hot pot dinner. Then check into the hotel and rest

Day 3: Dalat (Breakfast/Lunch/Dinner) Breakfast buffet at the hotel, go to the cable car "Bamboo Forest Dangyuan". The temple is surrounded by beautiful flowers and plants of the bamboo forest. At the foot of the mountain is the famous Xianlin Lake. Continue to visit the city garden = the world of flowers. After lunch, visit the natural wonder DATALA Waterfall (excluding slide car), Lover's Valley, Crazy House or CRAZY HOUSE, but tourists and locals are used to calling it CRAZY HOUSE - a crazy or scary hotel. Wandering in the garden, I found that I could reach the end in just a few steps. After lunch, I went to visit the popular check-in spot in Dalat, Vietnam: the Sculpture Village - a very popular check-in spot. After dinner, I also visited the old-fashioned train. Stop and return to hotel to rest. Free time in the evening to visit the night market

Day 4 Dalat - Nha Trang - Nha Trang Cathedral (breakfast, lunch and dinner) After breakfast, return to Nha Trang (3.5 hours' drive), have lunch upon arrival, and then go to Nha Trang city to visit [Nha Trang Cathedral]. Nha Trang Cathedral is a Gothic church built from 1928 to 1933. The church has a bell tower and a skylight glass that is as beautiful as brocade flowers and filled with stories from the Bible. The interior walls made of stone give people a cool feeling. Outside the church is a busy and noisy street, but inside the church is quiet and peaceful, just like another world. The church holds mass every morning and evening, and you can often hear chanting or the beautiful singing of the choir outside the door. Then visit Longshan Temple. In the afternoon, you can also take part in the famous mud bath at your own expense (at your own expense). After dinner, return to the hotel to rest

Day 5 Nha Trang/-Kuala Lumpur (Breakfast) After breakfast, free time for free activities. Transfer to the airport and fly back to Kuala Lumpur. The trip ends.

Optional items: Egg mud bath 100 MYR/person, massage (60 minutes): 80 MYR/person (not including tip) (guests are not forced to participate at their own expense). No shopping

团费:RM2899 大人~(02人01房)每人~出发日子:16/04,14/05,11/06/2024-以上行程團隊人數必須最少16人為準，少過次數團費價格另議) -訂金費用RM 1200 (一個人) 遲報名者，機票起價，房間不夠，須個人承擔加額費用。

團費包括：吉隆坡-越南大叻-吉隆坡來回機票，膳食/機票/酒店住宿/导游.领队及景点门票及个人旅游保險)團費不包括:(行程以外沒有膳食/額外住宿/个人消费/个人晚间加点等等)

**** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude**

Optional Tour ** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 ****



